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در جریان سفر وزیر نیرو به شهرستان بستان آباد

فرماندار بستان آباد خواستار تسریع در اتمام پایاب سد کلقان و ساماندهی آبگرم شد

فرماندار بستان آباد با اشاره به وجود آب کافی در پشت سدهای این شهرستان، اعلام کرد که همچنان بستان آباد با

مشکل کم آبی مواجه است.

در جریان سفر وزیر نیرو به شهرستان بستان آباد، دکتر یعقوبی، با اشاره به وجود آب
کافی در پشت سدهای این شهرستان، اعلام کرد که همچنان بستان آباد با مشکل کم آبی

.مواجه است و خواستار تسریع در اتمام پایاب سد کلقان شد

رسول یعقوبی تاکید کرد که علی رغم وجود منابع آبی مناسب در سدها، عدم دسترسی به
آب شرب کافی برای ساکنان، امری نگران کننده است. وی از وزیر نیرو خواست تا همکاری

لازم را برای تسهیل پروژه پایاب سد کلقان فراهم آورده و مشکلات موجود را برطرف
.نماید

فرماندار بستان آباد به ساماندهی مجتمع آبگرم معدنی نیز اشاره کرد و از ضرورت توجه
به این موضوع به عنوان یکی از پروژه های مهم اقتصادی و گردشگری شهرستان سخن
گفت. وی تصریح کرد که ساماندهی این مجتمع می تواند با جذب گردشگران، به رونق

.اقتصاد محلی نیز منجر شود

وزیر نیرو با ابراز آمادگی برای همکاری و پیگیری مطالبات مطرح شده، بر اهمیت پروژه
های آبی و توسعه زیرساخت ها در شهرستان بستان آباد تاکید کرد و قول داد که اقدامات

.لازم در این راستا به سرعت انجام خواهد شد
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